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Protokół Nr XXXI/22 

z sesji Rady Gminy Hajnówka 

w dniu 28 października 2022 roku 

w sali Nr 12 Urzędu Gminy  

(początek sesji - godz. 13:00 koniec – godz. 14:55)  

 

 

Do punktu 1-go. Otwarcie obrad XXXI sesji Rady Gminy Hajnówka. 

Sesję otworzył i przewodniczył obradom Przewodniczący Rady Gminy Hajnówka 
Jarosław Kot. Powitał przybyłych na sesję w osobach: zebranych Radnych, Panią Wójt Gminy, 
Sekretarza Gminy, Panią Skarbnik, Panią Dyrektor, przybyłych gości - Panią Zastępcę Dyrektora 
Szkoły Podstawowej w Dubinach, Pana Mikołaja Janowskiego Dyrektora Zarządu Dróg 
Powiatowych i Radnego Wojewódzkiego oraz Sołtysów. Przewodniczący poinformował, iż 
obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Transmisja obrad jest dostępna w sieci Internet a nagranie z sesji zamieszczone zostanie na 
stronie Gminy Hajnówka. Uczestnictwo w sesji jest jednoznaczne z upublicznieniem wizerunku 
i danych osobowych. Stosowna klauzula informacyjna zamieszczona została na stronie Urzędu 
Gminy Hajnówka oraz na drzwiach sali obrad. Na podstawie listy obecności (załącznik nr 1 do protokołu) 
Przewodniczący stwierdził, że w obradach udział bierze 11 radnych, co stanowi ilość, przy 
której Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  
   
  
Do punktu 2-go. Przedstawienie porządku obrad. 

 Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad XXXI sesji Rady Gminy 
(załącznik Nr 2 do Protokołu) w brzmieniu:  

1. Otwarcie obrad XXXI sesji Rady Gminy Hajnówka. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja Przewodniczącego Rady o zatwierdzeniu protokołu z XXX Sesji Rady 

Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady dotycząca zgłaszanych interpelacji i zapytań 

między  sesjami. 
5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 
6. Zapoznanie się z informacją o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 

2022 roku; 
7. Powzięcie uchwał: 

7.1. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu na 
dofinansowanie przewozów autobusowych na linii komunikacyjnej 
Czeremcha – Hajnówka;  

7.2. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok; 
7.3. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na 

lata 2022-2028; 
7.4. w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 

nieruchomości; 
7.5. w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

na 2023 rok; 
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7.6. w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 
7.7. w sprawie uchwalenia  Rocznego Programu Współpracy Gminy Hajnówka 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na 2023 rok; 

7.8. w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Gminę Hajnówka. 

7.9. w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie funkcjonowania Puszczy 
Białowieskiej.  

8. Zapoznanie się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Hajnówka 
w roku szkolnym 2021/2022. 

9. Zapoznanie się z Informacją Wójta Gminy Hajnówka w sprawie oświadczeń 
majątkowych za 2021 rok, złożonych przez pracowników Urzędu Gminy oraz 
kierowników gminnych jednostek organizacyjnych zobligowanych do ich złożenia 
przepisami ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 

10. Zapoznanie się z Informacją Przewodniczącego Rady Gminy Hajnówka w sprawie 
oświadczeń majątkowych za 2021 rok, złożonych przez radnych zobligowanych do 
ich złożenia przepisami ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym.  

11. Pytania i wolne wnioski. 
12. Zamknięcie obrad XXXI Sesji Rady Gminy Hajnówka.  

 
 Do przedstawionego porządku obrad uwag nie zgłoszono.  
 
Do punktu 3-go. Informacja Przewodniczącego Rady o zatwierdzeniu  protokołu z  XXX Sesji 
Rady Gminy.  
 Przewodniczący poinformował, iż do dnia dzisiejszego nie wpłynęły uwagi do Protokołu 
z XXX sesji Rady Gminy Hajnówka. Dodał, iż Protokół z XXX sesji został zatwierdzony. 
   
 
Do punktu 4-go. Informacja Przewodniczącego Rady dotycząca zgłaszanych interpelacji i 
zapytań między sesjami. 
 Przewodniczący poinformował, iż w okresie między sesjami do Biura Rady Gminy nie 
wpłynęły interpelacje i zapytania Radnych.  
  
 Przewodniczący poinformował, iż Pani Wiceprzewodnicząca dotarła na sesję i w związku 
z tym jest obecnych 12 radnych.  
 
Do punktu 5-go. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między 
sesjami. 
 Wójt Gminy Lucyna Smoktunowicz zabierając głos poinformowała o działaniach 
podejmowanych między sesjami. Poinformowała, iż uczestniczyła w rozpoczęciu roku 
szkolnego, brała udział w uroczystości Narodowe Czytanie, uczestniczyła w spotkaniu z 
mieszkańcami Postołowa, Skryplewa i Sawinego Grodu, spotkała się z diabetykami, podpisała 
porozumienie w spr. włączenia OSP Orzeszkowo do KSRG, brała udział w 9 Rajdzie Nordic 
Wolking osób niepełnosprawnych, uczestniczyłam w Zgromadzeniu Związku Gmin Regionu 
Puszczy Białowieskiej, brała udział w zawodach strażackich oldbojów w Białowieży, z dziećmi 
z naszej Gminy zorganizowano 7 edycję Nocy Bibliotek w GCK w Dubinach, podpisała umowę 
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darowizny na wsparcie ubezpieczenia samochodu jednostki OSP Orzeszkowo na kwotę 7 tys. 
zł., uczestniczyła w uroczystości przekazania obowiązków dowódcy 14 Batalionu Wojsk 
Obrony Terytorialnej w Nieznanym Borze, odbyło się szereg uroczystości, w których 
reprezentowała naszą Gminę np. w soborze Św. Trójcy z okazji święta Nieczajna Radość, 
uczestniczyła wspólnie z Panem Przewodniczącym w powitaniu biskupów, uczestniczyła w 
obchodach dnia nauczyciela w cerkwi Św. Dymitra w Hajnówce, święceniu kapliczki w Domu 
Pomocy Społecznej Samarytanin w Hajnówce, uzbierano 1888,88 zł., zakupiono i przekazano 
telewizor oraz sprzęt do ćwiczeń mieszkańcom tego domu. W dniu wczorajszym przekazano 
sprzęt dla OSP Orzeszkowo zakupiony za środki przyznane przez Marszałka Województwa, 
przy pomocy druhów OSP i pracowników Gminnego Centrum Kultury Wójt zaangażowana była 
w organizację Festiwalu Hajnowskie Dni Muzyki Cerkiewnej, zorganizowano koncert 
towarzyszący w Starym Berezowie, zorganizowano 5 Wieczór Wiejskich Chórów Parafialnych 
w Nowoberezowie, Wójt odbyła szereg spotkań z mieszkańcami wsi Mochnate i Stare 
Berezowo oraz była zaproszona na warsztaty przez Koło Gospodyń z Nowoberezowa, 
uczestniczyła w spotkaniu w Klubie Integracji Społecznej w Dubiczach Osocznych i Domu 
Dziennego Pobytu w Nowoberezowie, brała udział w zajęciach organizowanych przez Gminne 
Centrum Kultury w Dubinach. Odbyła się kontrola dokumentacji i realizacji projektu Klubu 
Integracji Społecznej w Dubiczach Osocznych, kontrola przeszła pozytywnie. Gmina 
przystępuje do inwentaryzacji majątku gminnego, w tym również w świetlicach. Wójt 
poinformowała, iż w dwóch świetlicach podczas inwentaryzacji zostanie zmieniona osoba 
odpowiedzialna za świetlicę i sprzęt.  Wójt zakomunikowała o to, jeśli ktoś nie jest w stanie 
odpowiadać za świetlicę powinien zwrócić się do Urzędu lub GCK z prośbą o rezygnację. 
Ponadto Wójt poinformowała: od dnia 1 października 2022 roku powierzono pełnienie 
obowiązków dyrektora Gminnego Centrum Kultury Pani Janinie Kaliszuk. Trwają prace przy 
drodze Lipiny-Dubiny, wykonana jest nawierzchnia z betonu asfaltowego warstwa ścieralna w 
miejscowości Lipiny, a w miejscowości Dubiny wykonana jest nawierzchnia z betonu 
asfaltowego czyli warstwa wiążąca, trwają prace przygotowawcze do ułożenia warstwy 
ścieralnej na tym odcinku, wykonywany jest ciąg rowerowo-pieszy z kostki brukowej od 
miejscowości Lipiny w stronę miejscowości Dubiny, budowane są wjazdy z kostki brukowej, 
przy budowie drogi wykonano kanalizację deszczową, w ramach inwestycji prowadzone są 
prace przy rozbudowie sieci wodociągowej, kanalizacyjnej i sanitarnej w Lipinach. Wykonano 
przepompownię ścieków, kanały sanitarne, tłoczne i siec wodociągową.  
 Pani Wójt zaprezentowała fotografie i omówiła pojawiające się niejasności dotyczące 
budowy dróg w miejscowości Dubiny. (16:50 - 29:55 transmisji)  
 Ponadto Wójt poinformowała: Zawarliśmy umowę z firmą ViaBau Adam Panasiuk i ze 
wsparciem Lasów Państwowych w wysokości 52% przebudowana zostanie droga w 
Orzeszkowie. Koszt przebudowy to 127 850 zł. Wysłane zostały zapytania ofertowe dotyczące 
odśnieżania w sezonie zimowym 2022/2023. Trwają prace przy budowie PSZOK  w Starym 
Berezowie, wylana została posadzka, będą postawione słupy i zadaszenia. Trwają prace przy 
obróbce okien w Pasiecznikach Dużych. Zagospodarowano przestrzeń rekreacyjną przy 
świetlicach. W miesiącu wrześniu 2022 roku GOPS w Hajnówce wydał nieodpłatnie 310 paczek 
żywnościowych mieszkańcom Gminy. Ponadto poinformowała, iż GOPS zajmuje się wnioskami 
dotyczącymi dodatku węglowego. W dniu 22 września Gmina otrzymała dotację z Podlaskiego 
Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku w wysokości 60% w stosunku do zamówienia. Jest to 
kwota 2 622 000 zł. Do dnia dzisiejszego Gmina nie otrzymała kolejnej transzy. Dokumenty są 
zweryfikowane i przygotowane do wypłaty. Złożonych zostało 1396 wniosków.  Od 26 
października w Urzędzie Gminy można składać wstępne wnioski dotyczące zapotrzebowania 
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na węgiel. Wójt poinformowała, iż kończy się czas na składanie wniosków o dodatek osłonowy. 
Do dnia dzisiejszego złożonych i rozpatrzonych zostało 666 wniosków.   

Pytań i uwag nie zgłoszono.  
 
Do posiedzenia dołączyła Pani Mecenas Katarzyna Tomaszuk.  
 
 

Do punktu 6-go. Zapoznanie się z informacją o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I 
półrocze 2022 roku; 
  
 Skarbnik Gminy Marzena Kublik przedstawiła Informację o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy za I półrocze 2022 roku. (36:17 - 39:00 transmisji) 
 Uwag nie wniesiono.  
(Załącznik Nr 3 i  4 do Protokołu) 

 
 
Do punktu 7-go. Powzięcie uchwał: 
 
 7.1. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu na 
dofinansowanie przewozów autobusowych na linii komunikacyjnej Czeremcha – Hajnówka;  
 Skarbnik Gminy Marzena Kublik przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu na dofinansowanie przewozów autobusowych 
na linii komunikacyjnej Czeremcha – Hajnówka. Poinformowała, iż projekt uchwały dotyczy 
dofinansowania w kwocie 3650 zł. w formie dotacji celowej dofinansowanie przewozów 
autobusowych na linii komunikacyjnej Czeremcha – Hajnówka przez Pasieczniki Duże. Skarbnik 
poprosiła o podjęcie uchwały.   (39:17 - 39:33 transmisji) 
 Przewodniczący ogłosił dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
 Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Hajnowskiemu na dofinansowanie przewozów autobusowych na linii 
komunikacyjnej Czeremcha – Hajnówka. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. ZA 
przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych.  Przewodniczący w oparciu o wyniki głosowania 
stwierdził, że Rada Gminy Hajnówka jednogłośnie podjęła uchwałę o treści:   

Uchwała nr XXXI/258/22 
Rady Gminy Hajnówka 

z dnia 28 października 2022 r. 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu na dofinansowanie 

przewozów autobusowych na linii komunikacyjnej Czeremcha – Hajnówka 
 (Załącznik Nr 5 do Protokołu) 

 
 
 7.2. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok; 
 Skarbnik Gminy Marzena Kublik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w 
budżecie gminy na 2021 rok. Poinformowała, iż projekt uchwały dotyczy zmian planu 
finansowego dochodów i wydatków budżetowych pozwalających na bieżące funkcjonowanie 
gminy oraz zmian mających na celu usprawnienie realizacji inwestycji. Skarbnik szczegółowo 
omówiła wprowadzone zmiany. Dodała, iż projekt uchwały był przedmiotem obrad 
poszczególnych komisji. Skarbnik poprosiła o powzięcie uchwały. (40:30 - 41:55 transmisji) 
 Przewodniczący ogłosił dyskusję. Dyskusji nie podjęto.    
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 Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2022 rok. W głosowaniu udział wzięło 12 Radnych. ZA przyjęciem uchwały głosowało 
12 radnych. Przewodniczący w oparciu o wyniki głosowania stwierdził, że Rada Gminy 
Hajnówka jednogłośnie podjęła uchwałę o treści:  

 
Uchwała nr XXXI/259/22 
Rady Gminy Hajnówka 

z dnia 28 października 2022 r. 
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok 

(Załącznik Nr 6 do Protokołu) 

 
 
 7.3. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na lata 
2022-2028  
 Skarbnik Gminy Marzena Kublik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na lata 2022-2028. Poinformowała, iż 
powzięcie uchwały jest podyktowane zmianami w budżecie gminy w zakresie dochodów i 
wydatków budżetowych, uaktualnieniem wykazu przedsięwzięć oraz zmianą wyniku 
finansowego czyli zmniejszeniem deficytu o kwotę 400 tys. zł. Poprosiła o powzięcie uchwały. 
(42:40 - 43:01 transmisji)  
 Przewodniczący ogłosił dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
 Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na lata 2022-2028. W głosowaniu udział wzięło 12 
radnych. ZA przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych. Przewodniczący w oparciu o wyniki 
głosowania stwierdził, że Rada Gminy Hajnówka jednogłośnie podjęła uchwałę o treści:   
 

Uchwała nr XXXI/260/22 
Rady Gminy Hajnówka 

z dnia 28 października 2022 r. 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na lata 2022-2028 

(Załącznik Nr 7 do Protokołu) 

 
 
 
 7.4. w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości;  
 Skarbnik Gminy Marzena Kublik przedstawiła projekt w sprawie określenia wysokości 
rocznych stawek podatku od nieruchomości. Szczegółowo omówiła wysokość proponowanych 
stawek podatku. Poprosiła o podjęcie uchwały. (43:58 - 46:30 transmisji) 
 Przewodniczący otworzył dyskusję. W związku z nieobecnością dwóch Przewodniczących 
Komisji, Przewodniczący Rady zwrócił się do referenta ds. obsługi rady gminy z zapytaniem o 
wyniki opiniowania niniejszego projektu uchwały przez Komisje. Referent ds. obsługi Rady 
Gminy poinformowała, iż Komisja Rewizyjna oraz Komisja Opieki Społecznej, Kultury, Oświaty 
i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Finansów i Rozwoju Gospodarczego poinformował, iż ta 
komisja zaopiniowała powyższy projekt pozytywnie. (47:20 - 47:40 transmisji) 
 Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Walentyna Biryłko. Zgłosiła swoją uwagę, 
iż przybyła w dniu wczorajszym na Komisję, ale nie było jej dane w niej uczestniczyć oraz 
zgłosiła uwagi do proponowanych wysokości stawek podatku od nieruchomości. (47:48 - 50:05 
transmisji)  
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 Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 
rocznych stawek podatku od nieruchomości. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. ZA 
głosowało 11 Radnych. PRZECIW był 1 Radny - A.Skiepko. Przewodniczący w oparciu o wyniki 
głosowania stwierdził, że Rada Gminy Hajnówka podjęła uchwałę o treści:  

 
Uchwała nr XXXI/261/22 
Rady Gminy Hajnówka 

z dnia 28 października2022 r. 
w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości 

(Załącznik Nr 8 do Protokołu) 

 
 
 7.5. w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2023 
rok; 
 Skarbnik Gminy Marzena Kublik przedstawiła projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny 
skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2023 rok. Szczegółowo omówiła wysokość 
proponowanych stawek podatku rolnego. Podsumowując zaznaczyła, iż jeśli uchwała nie 
zostanie podjęta, będzie obowiązywała stawka górna według komunikatu Prezesa GUS.  
(51:12 - 53:07 transmisji)   
 Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
 Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny 
skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2023 rok. W głosowaniu udział wzięło 12 
radnych. ZA przyjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. Przewodniczący w oparciu o wyniki 
głosowania stwierdził, że Rada Gminy Hajnówka jednogłośnie podjęła uchwałę o treści:  

 
Uchwała nr XXXI/262/22 
Rady Gminy Hajnówka 

z dnia 28 października 2022 r. 
w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2023 rok 

(Załącznik Nr 9 do Protokołu) 
 
 
7.6. w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 
 Sekretarz Gminy Aleksander Kulik przedstawił projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi 
do kategorii dróg gminnych. (54:00 – 55:32 transmisji) 
 Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
 Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 
kategorii dróg gminnych. W głosowaniu udział wzięło 12 Radnych. ZA głosowali wszyscy Radni. 
Przewodniczący w oparciu o wyniki głosowania stwierdził, że Rada Gminy Hajnówka 
jednogłośnie podjęła uchwałę o treści:  

 
Uchwała nr XXXI/263/22 
Rady Gminy Hajnówka 

z dnia 28 października 2022 r. 
w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

(Załącznik Nr 10 do Protokołu) 
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7.7. w sprawie uchwalenia  Rocznego Programu Współpracy Gminy Hajnówka z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok  
Sekretarz Gminy Aleksander Kulik przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Rocznego Programu Współpracy Gminy Hajnówka z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok. (56:28 – 58:08 transmisji) 
 Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
 Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia  
Rocznego Programu Współpracy Gminy Hajnówka z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. ZA 
przyjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. Przewodniczący w oparciu o wyniki głosowania 
stwierdził, że Rada Gminy Hajnówka podjęła jednogłośnie uchwałę o treści:   
 

Uchwała nr XXXI/264/22 
Rady Gminy Hajnówka 

z dnia 28 października 2022 r. 
w sprawie uchwalenia  Rocznego Programu Współpracy Gminy Hajnówka z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok 
 (Załącznik Nr 11 do Protokołu) 

 
 
 
7.8. w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Hajnówka; 
 Wójt Gminy Hajnówka Lucyna Smoktunowicz przedstawiła projekt uchwały w 
sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 
placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Hajnówka. Wójt szczegółowo wyjaśniła 
wprowadzane zmiany. (59:08 – 1:00:10) 
 Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
 Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Hajnówka. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. ZA przyjęciem 
uchwały głosowało 11 radnych. Wstrzymała się 1 Radna – W.Biryłko. Przewodniczący w oparciu 
o wyniki głosowania stwierdził, że Rada Gminy Hajnówka podjęła uchwałę o treści:   
 

Uchwała nr XXXI/265/22 
Rady Gminy Hajnówka 

z dnia 28 października 2022 r. 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Hajnówka 
(Załącznik Nr 12 do Protokołu) 

 
 
7.9. w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie funkcjonowania Puszczy Białowieskiej. 
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 Sekretarz Gminy Aleksander Kulik przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
stanowiska w sprawie funkcjonowania Puszczy Białowieskiej. Wymienił powody, dla których 
został przygotowany powyższy projekt uchwały.  (1:01:09 – 1:02:21 transmisji)  
 Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto. 
 Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia 
stanowiska w sprawie funkcjonowania Puszczy Białowieskiej. W głosowaniu udział wzięło 12 
radnych. ZA przyjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. Przewodniczący w oparciu o wyniki 
głosowania stwierdził, że Rada Gminy Hajnówka podjęła jednogłośnie uchwałę o treści:   
 

Uchwała nr XXXI/266/22 
Rady Gminy Hajnówka 

z dnia 28 października 2022 r. 
w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie funkcjonowania Puszczy Białowieskiej 

(Załącznik Nr 13 do Protokołu) 

 
 
Do punktu 8-go. Zapoznanie się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy 
Hajnówka w roku szkolnym 2021/2022. 
 Wójt Gminy Hajnówka Lucyna Smoktunowicz przedstawiła informacją o stanie 
realizacji zadań oświatowych Gminy Hajnówka w roku szkolnym 2021/2022. Poinformowała, 
iż Wójt Gminy do 31 października zobowiązany jest przedstawić Radzie Gminy informację o 
stanie zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny w tym o wynikach egzaminu ośmioklasisty 
oraz wynikach nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez Kuratora Oświaty. Przedstawiła 
szczegółowo procentową zdawalność egzaminów i inne istotne informacje. Poinformowała o 
zamieszczeniu informacji na portalu mieszkańca i przedstawieniu na posiedzeniach Komisji. 
Uwag nie wniesiono. (1:03:06 – 1:04:52 transmisji) 
 Przewodniczący otworzył dyskusję. 
 Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Walentyna Biryłko. Skierowała pytanie do 
Pani Wójt na temat wykorzystania dotacji, dofinansowania oświaty w tym roku, w jakim 
procencie jest wykorzystana na dzień dzisiejszy? Pani Wójt odpowiadając wyjaśniła, iż nie jest 
przygotowana do odpowiedzi na zadane pytanie. Poprosiła o złożenie zapytania, na które 
zostanie udzielona odpowiedź. (1:05:12 – 1:08:42 transmisji)    
(Załącznik Nr 14 do Protokołu) 
 
Do punktu 9-go. Zapoznanie się z Informacją Wójta Gminy Hajnówka w sprawie oświadczeń 
majątkowych za 2021 rok, złożonych przez pracowników Urzędu Gminy oraz kierowników 
gminnych jednostek organizacyjnych zobligowanych do ich złożenia przepisami ustawy z 
dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 
 Sekretarz Gminy - Aleksander Kulik przedstawił szczegółowo Informację Wójta 
Gminy Hajnówka w sprawie oświadczeń majątkowych za 2021 rok, złożonych przez 
pracowników Urzędu Gminy oraz kierowników gminnych jednostek organizacyjnych 
zobligowanych do ich złożenia przepisami ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym. Wymienił osoby i stwierdzone nieprawidłowości w złożonych oświadczeniach. 
Nadmienił, iż wykazane uchybienia nie wpływają na ważność złożonych oświadczeń. 
(1:09:06 – 1:11:57 transmisji)    
 Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono.  
(Załącznik Nr 15 do Protokołu) 
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Do punktu 10-go. Zapoznanie się z Informacją Przewodniczącego Rady Gminy Hajnówka w 
sprawie oświadczeń majątkowych za 2021 rok, złożonych przez radnych zobligowanych do 
ich złożenia przepisami ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 
Przewodniczący Rady Gminy Jarosław Kot przedstawił Informację Przewodniczącego Rady 
Gminy Hajnówka w sprawie oświadczeń majątkowych za 2021 rok, złożonych przez radnych 
zobligowanych do ich złożenia przepisami ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym. Wymienił osoby i stwierdzone nieprawidłowości. Dodała, iż wykazane uchybienia 
nie wpływają na ważność złożonych oświadczeń.( 1:12:19 – 1:15:55 ) 
 Uwag nie zgłoszono. 
(Załącznik Nr 16 do Protokołu) 
 
 
Do punktu 11-go.  Pytania i wolne wnioski. 
 Jako pierwszy głos zabrał Radny Anatol Skiepko. Skierował pytanie do Pani Wójt. Co 
się stało na tym odcinku od krzyżówki Łąkowa Nowa do krzyżówki Zajęcza Nowa, że ten odcinek 
nie został poszerzony?  Wójt udzieliła odpowiedzi. Jeszcze raz przedstawiła fotografie i 
szczegółowo wyjaśniła zaistniałą sytuację. Wójt wręczyła Radnemu kopie ustaw dotyczących 
budowy dróg. (1:17:34 – 1:23:00 transmisji)      
 Do dyskusji włączył się Przewodniczący Rady.  
 Ponownie Głos zabrała Wójt Gminy. Kontynuowała odpowiedź na zadane pytanie 
przez Radnego Anatola Skiepko.  (1:23:32 – 1:24:32 transmisji)     
 Głos zabrał Pan Mikołaj Janowski Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych i Radny 
Wojewódzki. Nawiązując do wypowiedzi poprzedników, wyraził swoją opinię na temat 
wykonanych inwestycji i pozyskiwanych środków. (1:25:30 – 1:27:25 transmisji) 
 Głos zabrał Radny Mikołaj Golonko. Skierował pytanie do Dyrektora Zarządu Dróg 
Powiatowych w Hajnówce: czy będzie budowana droga Hajnówka- Bielsk Podlaski? Złożył 
również podziękowania za przebudowę drogi w Mochnatem. (1:27:30 – 1:28:20 transmisji)  
 Ponownie głos zabrał Pan Mikołaj Janowski. Odpowiadając na pytanie Radnego na 
temat budowy drogi Hajnówka-Bielsk Podlaski wyjaśnił, iż trwa proces tworzenia projektu i 
pozwolenia na budowę. Wyraził nadzieję, iż do końca roku 2022 zostanie przekazany plac 
budowy. Przewodniczący Rady Gminy zapytał o ścieżkę rowerową na odcinku  Hajnówka- 
Lipiny. Do dyskusji włączyła się Wójt Gminy Lucyna Smoktunowicz. Dyrektor Mikołaj Janowski 
poinformował też o złożonych wnioskach na inwestycje oraz planowanych w najbliższym czasie 
inwestycjach na terenie Powiatu Hajnowskiego planowanych w najbliższym czasie. Wyraził 
nadzieję, że środki zostaną przyznane i zostanie wykonanych wiele prac. Ponownie głos zabrała 
Wójt Gminy. Potwierdziła, iż trwają rozmowy z Panem Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych.  
(1:28:57 – 1:41:49 transmisji). 
 Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Walentyna Biryłko. Nawiązując do 
wypowiedzi Pana Dyrektora Mikołaja Janowskiego zwróciła uwagę na poniesione przez Gminę 
koszty związane z projektem drogi w Nowoberezowie oraz poprosiła o zwrócenie uwagi , że 
PGR mieści się w Nowoberezowie. Ponadto Wiceprzewodnicząca wyraziła swoje oburzenie i 
wystąpiła z informacją do zebranych i mieszkańców o zaistniałej sytuacji w Urzędzie Gminy 
podczas posiedzenia Komisji Rolnictwa, Finasów i Rozwoju Gospodarczego. (1:41:56 – 1:46:39 
transmisji) 
  Do wypowiedzi Wiceprzewodniczącej odniósł się Sekretarz Gminy Aleksander Kulik.   
(1:46:44 – 1:49:22 transmisji) 
 Głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Jarosław Kot. Poinformował o prośbie 
Wójta Gminy Czyże z dnia 18 października w sprawie podjęcia uchwały intencyjnej w sprawie 
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przekazania przez Gminę Hajnówka Gminie Czyże zadania w zakresie zapewnienia bezpłatnego 
transportu i opieki w czasie przewozu uczniów Szkoły Podstawowej w Czyżach będących 
mieszkańcami Gminy Hajnówka.  
 Głos zabrała Sołtys wsi Dubiny Grażyna Sacharczuk. Nawiązując do poprzednich 
wypowiedzi wyraziła swoją opinię o kłótniach i braku współpracy. (1:52:23 – 1:53:22 
transmisji)  
  Głos zabrała Wójt Gminy Hajnówka. Zakomunikowała o zbliżających się 
wydarzeniach z okazji obchodów Dnia Niepodległości oraz nawiązała do wypowiedzi 
Wiceprzewodniczącej dotyczącej pokoju Nr 36 w Urzędzie Gminy.  (1:53:33 – 1:57:40 
transmisji) 
 Głos ponownie zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Walentyna Biryłko. 
Nawiązała do poprzedniej wypowiedzi dotyczącej pokoju Nr 36 Urzędu Gminy. (1:57:47 – 
1:58:21) 
  
 
Do punktu 12-go.  Zamknięcie obrad XXXI Sesji Rady Gminy Hajnówka. 

Wobec braku innych spraw Przewodniczący zamknął obrady XXXI sesji Rady Gminy 

Hajnówka. 

 

 

Protokołowała: 

Taisa Własiuk 

 

 Przewodniczący Rady  

 

   Jarosław Kot 

 

Hajnówka, 18 listopada 2022 r. 


